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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
OVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani – a Kormán y
tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI . 6 .) Korm. Rendelet 90 . § 1 . pontjában foglal t
miniszteri feladatkörben –

Varga Mihály

nemzetgazdasági miniszter úrhoz,

„Miért nem csökkentik az anline pénztárgépek és az adóhatóság közötti adatkapcsolat díját? II . ”

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/19038 . parlamenti irományszámú írásbeli kérdésemre adott válaszát köszönettel vettem ,
azonban attól tartok, hogy az Ön megbízásából Lepsényi István államtitkár úr által megküldöt t
információk között ellentmondás mutatkozik . A válasz szerint ugyanis az adattovábbítás hatósági
árának felülvizsgálati határideje 2017 decembere . Ezzel szemben a 2018 . január 8-án kelt válasz
szerint eredmény még mindig nincsen, tehát a felülvizsgálat a határidő ellenére sem zárult le .

Bízva abban, hogy a jogszabályokban el őírt decemberi határidő szerinti vizsgálat e kérdés
megválaszolásának id őpontjában már ismert lesz, arra kérem a tisztelt miniszter urat, hog y
válaszoljon az alábbi kérdésekre :

1. Milyen eredményt hozott az adattovábbítás hatósági árának legutóbbi felülvizsgálata ?

2. Amennyiben csökken a hatósági ár, az mikor következik be, és mekkora mértékben ?

3. Amennyiben nem csökken a hatósági ár, miért kíván az NGM cégek több százmilliós
extraprofitjának fenntartásához asszisztálni ?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2018 . január 12 .

Dr. Tóth Bertalan
országgyűlési képviselő (MSZP)
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